

Date: 06/03/2025 التاريخ: 2025/03/06

Mr. Hamed Ahmad Ali **Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, United Arab Emirates** 

السيد/ حامد أحمد على المحترم، الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دى، الإمارات العربية المتحدة

## **Submitted Through EFSAH System**

## مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

## Acquisition of Alwagan Capital Investment LLC

## الموضوع: تنويه من الشركة بشأن صفقة الاستحواذ على شركة Subject: Notification from the Company regarding the الوقن كابيتال للاستثمار ش.ذ.م.م

In accordance with the Company's commitment to the principles of disclosure and transparency, and with reference to the resolutions of the General Assembly Meeting dated 26 August 2024, and 31 December 2024, which approved the acquisition of Alwagan Capital Investment LLC ("Alwagan"), as well as the capital increase and the issuance of new shares in favor of its shareholders, we would like to provide an update regarding this transaction.

حرصًا من الشركة على الالتزام بمبادئ الإفصاح والشفافية، وبالإشارة إلى قرارات الجمعية العمومية الصادرة بتاريخ 26 أغسطس 2024 و31 ديسمبر 2024، والتي أقرت عملية الاستحواذ على شركة الوقن كابنتال للاستثمار ش.ذ.م.م ("الوقن")، بالإضافة إلى زبادة رأس المال واصدار أسهم جديدة لصالح مساهمها، فإننا نود توضيح المستجدات المتعلقة يهذه الصفقة.

The official application has been submitted to the Ministry of Economy, including all required documents and approvals and approvals and the approval of the Securities and Commodities Authority for the acquisition, in order to complete the regulatory procedures and obtain the necessary approvals.

تم تقديم الطلب الرسمي إلى وزارة الاقتصاد، متضمنًا جميع المستندات والوثائق المطلوبة، بما في ذلك موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع على الاستحواذ، وذلك لاستكمال الإجراءات التنظيمية والحصول على الموافقات اللازمة.

As part of the continuous follow-up on the procedures, the Company has received additional requirements from the Ministry regarding approval of the transaction. In light of this, the Board of Directors and the Executive Management are currently reviewing these requirements and assessing the necessary timeline for fulfilling them, while considering all available options to ensure the achievement of the best

وفي إطار المتابعة المستمرة للإجراءات، تلقت الشركة متطلبات إضافية من الوزارة بخصوص الموافقة على الصفقة. وعلى ضوء ذلك، يعكف مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية حاليًا على دراسة هذه المتطلبات وتقييم الإطار الزمني اللازم لاستيفائها، مع بحث كافة الخيارات المتاحة لضمان

**BHM Capital Financial Services P.S.C** Private Joint Stock Company regulated by SCA Registration No: 604097

بي إتش ام كابيتال للخدمات المالية ش.م.خ شركة مساهمة خاصة خاضعة لإشراف هيئة الأوراق المالية والسلع تحت رقم تسجيل: ٦٠٤٠٩٧



interests of the Company and its shareholders.

تحقيق أفضل النتائج الاستراتيجية والمالية، وبما يحافظ على مصالح – strategic and financial outcomes, while safeguarding the الشركة ومساهميها.

We affirm our commitment to keeping shareholders and investors informed of any material developments related to this process and will announce any updates in due course.

نؤكد التزامنا بإبقاء المساهمين والمستثمرين على اطلاع بأي مستجدات جوهربة تتعلق هذه العملية، وسنقوم بالإعلان عن أى تطورات في حينه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Abdel Hadi Al Sa'di **Chief Executive Officer** 



عبد الهادي السعدي الرئيس التنفيذي